

Title (en)
Piece of furniture such as a chair

Title (de)
Möbelstück vom Typ Stuhl

Title (fr)
Meuble de type siège

Publication
EP 2077081 A1 20090708 (FR)

Application
EP 09300001 A 20090105

Priority
FR 0850040 A 20080104

Abstract (en)
The furniture has a shell (10) with a lower surface forming a support surface (11), and an interior part forming a cavity (12) opened towards top for receiving a deformable element (50). The deformable element is removably fixed in the cavity of the shell, and forms a deformable receiving surface (51). The deformable element is composed of a slip cover (52) receiving balls e.g. alveolar balls, where the cover has a shape complementary to a shape of the cavity for integrating a surface (53) of the cover in the shell. The shell and the balls are made of expanded polystyrene/polypropylene.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un meuble de type siège tel qu'un fauteuil, tabouret, pouf ou siège pour enfant, table à langer, c'est-à-dire un support formant éventuellement un piétement et une surface d'appui souple caractérisé en ce qu'il comprend une coque (10) ayant d'un côté une surface d'appui (11) et de l'autre une cavité (12) munie au moins en partie d'un bord (121) recevant un élément déformable (50), - l'élément déformable (50) destiné à être calé dans la cavité (12) de la coque (10) forme une surface de réception (51) déformable et cet élément (50) est composé d'une housse (52) recevant une charge de produits en grains, notamment de billes de PSE, - la housse (52) ayant pour sa partie (53) venant dans la coque (10), une forme complémentaire de celle de la cavité (12).

IPC 8 full level
A47C 3/16 (2006.01); **A47C 5/12** (2006.01); **A47D 1/00** (2006.01); **A47D 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 3/16 (2013.01); **A47C 5/12** (2013.01)

Citation (applicant)
EP 0927534 A1 19990707 - ROSET SA [FR]

Citation (search report)
• [X] EP 0927534 A1 19990707 - ROSET SA [FR]
• [X] US 4667356 A 19870526 - HOLMQUIST MARSHA [US]
• [A] DE 10148253 C1 20021002 - HUELSTA WERKE HUELS KG [DE]

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2077081 A1 20090708; EP 2077081 B1 20121107; FR 2926013 A1 20090710; FR 2926013 B1 20130208

DOCDB simple family (application)
EP 09300001 A 20090105; FR 0850040 A 20080104